
        
 
 

RG no:  400901 

 

Datum: 7 september 2020 
 

 

Steller vragen: CDA Raadslid Twan Reintjes  
 

 

Onderwerp:  Legionellabesmetting sporthal Pica Mare 
 

 

De CDA fractie verzoekt het college de navolgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
1. Wanneer is legionellabesmetting in de sporthal van Pica Mare exact geconstateerd?  
2. Heeft beheerder Optisport een draaiboek, plan van aanpak of iets dergelijks indien de douches 
niet periodiek worden gebruikt?  
3. Is de besmetting met legionella ontstaan door het niet naleven van het draaiboek of is sprake 
geweest van nalatigheid? Zo niet, is bekend hoe de besmetting anderszins is ontstaan?  
 
4. Uit reacties van gebruikers van de sporthal hebben wij vernomen dat alle douches van de sporthal 
buiten gebruik zijn en tot en met 15  september a.s. buiten gebruik zijn. In ‘De Gelderlander’ van  4 
september jl. stond dat een medewerker van Optisport aangegeven heeft dat alleen de douches 
waar een besmetting met legionella is geconstateerd buiten gebruik zijn. Wat is waar? En wat is het 
scenario mocht de situatie op 15 september a.s. onverhoopt nog niet veilig zijn? Hoe verloopt de 
communicatie vanuit beheerder Optisport naar de gemeente als eigenaar van de sporthal? 
5. Uit reacties van gebruikers van de sporthal hebben wij vernomen dat er geen stromend water 
aanwezig is voor de sporters. Ook geen drinkwater. Is dat correct? En wat vindt het college ervan 
dat er in de sporthal, zeker in Coronatijd, geen stromend water aanwezig is om te douchen, handen 
te wassen en om te drinken? 
 
6. Moeten de gebruikers/huurders toch het gebruikelijke huurbedrag betalen aan Optisport nu er 
geen of beperkt gebruik gemaakt kan worden van de douches vanwege legionella? 
 

 

Op 4 september jl. stond in ‘De Gelderlander’ vermeld dat in Pica Mare in de zomervakantie een 
legionellabesmetting is geconstateerd. Een dergelijke besmetting is uiteraard erg vervelend voor de 
beheerder, maar ook de sporters. Vanuit reacties van gebruikers/sportverenigingen die gebruik 
maken van de sporthal (o.a. Fast, Flamingo’s en Cougars) hebben wij als CDA vernomen dat deze 
besmetting al geruime tijd aan de orde is. Ook nu de sporters sinds begin augustus de trainingen 
weer hervat hebben.  
Het CDA is van mening dat de beheerder van de sporthal (in dit geval Optisport) de 
verantwoordelijkheid heeft om te zorgen dat sporters vanuit volksgezondheidsoptiek op een veilige 
manier gebruik moeten kunnen maken van de voorzieningen in de sporthal. Zeker in deze 
Coronatijd. Vandaar dat wij het college verzoeken om bovenstaande vragen te beantwoorden om 
duidelijkheid te krijgen of er adequaat is gehandeld.  
 
 

Ondertekening en naam: 
 

Namens het CDA Gennep, Twan Reintjes 
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